
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 173

Ministeren bedes redegøre for, hvilke breve, mails, møder og andre initiativer der er taget

i løbet af 2018 - inkl. evt. møder og korrespondancer med EU, juridiske rådgivere m.m.

for at løse problemerne i forbindelse med tilbagebetaling af lån til Arbejdsmarkedets Fe-

riefond fra museer, kulturinstitutioner m.v. Ministeren bedes herudover redegøre for føl-

gende:

– hvorfor kulturministeren ikke er inddraget i dette arbejde, da det overvejende kulturin-

stitutioner, der rammes af de opståede økonomiske problemer?

– hvornår han forventer at have fundet en bæredygtig løsning på problemerne?

– hvilke mulige løsninger han mener, der er at vælge imellem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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